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Адрес Jushi Group Chengdu Fiberglass Co., Ltd 
Jushi Group Co., Ltd 
Qingbaijiang, Jushi Ave,  
610300 Chengdu, Sichuan

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The company specializes in manufacturing both E-glass and C-glass fiberglass products and fabrics, with over 200 types and varieties in total and thus
the most complete range of reinforcement fiberglass products including rovings, chopped strands, stitched combo mats and chopped strand mats,
powder and emulsion chopped strand mats, woven rovings and electrical yarn and fabrics in over 100 product categories and  over 1,000
specifications.

The products are sold in 30 provinces in China and exported to over 100 countries with an export volume accounting for 50% of the total sales. Its
testing center has been certified by China National Accreditation Board for Laboratories (CNAS) .

The fiberglass rovings and chopped strand mats under the “Jushi” brand have been approved as “China Top Brand” products and the trademark
“JUSHI” has been recognized as “China Famous Trademark”. 

The principal products of Jushi Group have been approved by DET NORSKE VERITAS (DNV), Lloyd's Register, Germanischer Lloyd (GL) and
American FDA.

Company Profile of Jushi Group Chengdu Fiberglass Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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